



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ALSHAMEKHA FOR REAL ESTATE AND FINANCIAL INVESTMENTS Date: 30-04-2024 11:50:36 AM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشامخة للاستثمارات العقارية والمالية التاريخ: AM 11:50:36 2024-04-30 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>ALSHAMEKHA FOR REAL ESTATE AND FINANCIAL INVESTMENTS announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة الشامخة للاستثمارات العقارية والمالية عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:</p>
<p>Material Event</p>	<p>الحدث الجوهري</p>
<p>Date of event: 29-04-2024</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهري: 2024-04-29</p>
<p>Any law suits brought by or against the Company or any judicial or labor disputes that might materially affect the Company's financial position, whereby the Commission must be provided with a thorough report about such proceedings or disputes, and their expected impact on the Company's profitability and financial position</p>	<p>الدعاوى التي أقامتها أو أقيمت عليها أو أي نزاعات قضائية أو عمالية والتي قد يكون لها اثر مادي على المركز المالي للشركة مع تزويد الهيئة بتقرير واف عن تلك الدعاوى أو النزاعات، وأثرها المتوقع على ربحية الشركة ومركزها المالي</p>
<p>The lawsuit filed by the company against the Aqaba Region Authority, it is noteworthy that the decision of the esteemed Court of Cassation in its General Assembly has been issued No. (30/2024) Chapter 3/25/2024, which was archived by the Court of Cassation on 4/28/2024 and the judge in terms of the result Rejecting the cassation and upholding the distinguished decision that obligated the Aqaba Economic Zone Authority to pay the amount of (83,456) dinars and fees within the amount ruled and the full expenses, and at the same time ruling them legal fees in the amount of (547) dinars. With the issuance of the above discriminatory decision, the ruling became final obligating the Aqaba Economic Zone Authority to pay the amount referred to above.</p>	<p>الدعوى المقامة من الشركة ضد سلطة منطقة اقليم العقبة , يردى العلم انه قد صدر قرار محكمة التمييز الموقرة بهيئتها العامة رقم (2024/30) فصل 2024/3/25 , والذي تم ارشفته من محكمة التمييز بتاريخ 2024/4/28 والقاضي من حيث النتيجة برد التمييز وتأييد القرار المميز المتضمن الزام سلطة منطقة العقبة الاقتصادية بدفع مبلغ (83456) دينار والرسوم بحدود المبلغ المحكوم به وكامل المصاريف, وبذات الوقت الحكم لهم باتعاب المحاماة بمبلغ (547) دينار. وحيث بصدور القرار التمييزي اعلاه اصبح الحكم قطعيا بالزام سلطة منطقة العقبة الاقتصادية بدفع المبلغ المشار اليه اعلاه.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: عمر خنفر</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: عمر خنفر</p>